

# Nykøbing F. Roklub

## Referat fra Bestyrelsesmøde

03-02-2025 18:00



1. Strategiplan 2025-2028: Jesper fremlagde og gennemgik et oplæg til den strategiplan som strategiudvalget har drøftet. Oplægget præsenteres på GF 19/3 2025

Bestyrelsen godkendte oplægget – som hermed danner rammen om de visioner vi arbejder med frem mod 2028.

2. Økonomi: Gennemgang af regnskab for 2024. Udarbejdelse af budget på går til næste møde. Der indhentes relevante prisoverslag og oplysninger inden endelig udarbejdelse.
3. Forberedelse til Generalforsamling:

Der blev drøftet 1 indkommen forslag. Dette vil blive opslået jf. vedtægterne og i øvrigt fremgå af dagsordenen.

Øvrige punkter under dette udskydes til næste møde.

4. Drift relaterede emner:

1. faciliteter: Thomas har haft møde med Martin Balslev fra GK omkring flere punkter i bygningen, herunder arbejde med ansøgning omkring ombygning, økonomi, aftaler og øvrige problemstillinger blandt andet omkring solafskærmning, nøglesystem og mulighed for udlån af lokaler til f.eks. andre foreninger. Der er givet en mundtlig tilladelse til udlån af lokaler til andre foreninger, vi afventer en skriftlig aftale om dette. Men det blev på en foreliggende forespørgsel straks vedtaget af bestyrelsen at godkende udlån af klublokalet til en generalforsamling for Bådeklubben Guldborgsund d. 27/2 2025 da de står i hus nød pga. rotteproblemer der hvor de plejer at holde. Bestyrelsen udarbejder fremtidige retningslinjer for hvordan vi praktisk, og ansvarsmæssigt fremover håndterer dette og i hvilket omfang.

Der drøftedes muligheder for forbedring af saunaforhold.

2. Status Kajakafdeling: Lars S. og Jesper R. kører Introdag og kajakskole med John som hjælper. John har ansøgt om et havkajakinstruktørkursus. Jesper tager en snak med ham om dette.

Kajakpolo har haft åbent hus i Rødby Svømmehal. Lille fremmøde men en af de 2 fremmødte har været med til to træninger efterfølgende, og er meget begejstret. Så det ligner et nyt medlem. Hvilket jo bare viser at antallet af fremmødte er underordnet, hvis bare det er de rigtige der dukker op.

3. Vores reklamefilm i Guldborgsundhallerne bliver taget af. Vi arbejder med en ny markedsføringsstrategi, og dermed revurdere vores eksisterende platforme. Og denne mener vi ikke længere har den store værdi for os. Filmen kan dog stadig bruges i andre sammenhænge.
4. Der er revner i vores ponton – dette undersøges nærmere.
5. Arbejdsdag – 15/3 2025 Dorthe annoncerer det – og alt bliver som det plejer.
6. Der er indhentet et tilbud på nye lamelgardiner til klublokalet, en betragtelig udskrivning. Der undersøges alternativer, herunder og så en ansøgning til Guldborgsund Kommune som i sin tid fjernede det halvtag der tjente som skygge. UN
7. Der er ryddet op i bådehallen: Der vil i første omgang være mulighed for at købe de kasserede effekter. Spørg Jesper Skytte ved interesse.
8. Jesper informerede om Motivu træningsmodul herunder gennemførelse af introforløb og prøvetimer mm.
9. E-ronings instruktørkursus: der har været 8 nye instruktører i samarbejde med kredsen som betalte halvdele af omkostningerne.
10. Fondssøgning: Ann Tennis har lavet en liste over relevante fonde der kan være interessante for os. Der blev drøftet muligheder for finansiering/egenbetaling - fordele og ulemper, tidsrammer mm.  
  
Vi arbejder videre med fondssøgningsarbejdet i samarbejde med Ann som er klubbens nye fundraiser.
11. Jesper informerede om goMember, som er et medlemsadministrationssystem der kan lette mange funktioner i klubben. Vi får mulighed for at tilgå et ”demo-login”.
12. Der er lavet aftale om lån af C2 maskiner som bliver installeret i bestyrelseslokalet.  
  
Der blev fremlagt en række forslag til anskaffelse af nyt træningsudstyr i øvrigt. Dette undersøges nærmere.
13. Kurt har rykket Baumgarten KRAFTIGT for oplysninger om den båd de havde lovet færdig ultimo januar.
14. Jesper har styr på Coastal.
15. Vi er blevet anmodet om et lille tilskud til en Havne fest der løber af staben d. 21/8-23/8  
  
Bestyrelsen vedtog at bidrage med 2.500,00 og evt. adgang til at opstille køleanlæg på vores areal den weekend.

5. Næste møde:

Mandag d. 3/3 -2025 kl. 19.00.

Deltagere i mødet: Jesper Skytte (formand), Kurt Svendsen (kasserer), Kaj Aage Munk (næstformand), Dorthe Larsen, Jens Aagren, Thomas Kaare Rasmussen (suppleant)

Afbud fra Peter Frydensberg (suppleant)